
1 

 

P R O T O K Ó Ł  Nr 37/17 

z posiedzenia Komisji Społecznej Rady Gminy 

w dniu 17 października 2017 roku 

Posiedzenie trwało od godz. 900-1130 w sali Urzędu Gminy Suwałki, przy ul. Świerkowej 45 

oraz w terenie. 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Stefan Mackiewicz 

2. Lucyna Golubek 

3. Marian Sawicki 

4. Grzegorz Moroz 

5. Adam Nieszczerzewicz 

Ponadto udział wzięli: Katarzyna Jabłońska – Kierownik Ref. ds. Planowania Przestrzennego, 

Bartłomiej Żuchowski – Inspektor Ref. ds. Planowania Przestrzennego, Irena Walendzewicz – 

Kierownik Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół, Katarzyna 

Gałaszewska – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Płocicznie-Tartak. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

3. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenów położonych w obrębie geodezyjnym Sobolewo w Gminie Suwałki. 

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Suwałki za rok szkolny 

2016/2017. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał dotyczących stwierdzenia przekształcenia szkół 

podstawowych i gimnazjum w ośmioletnie szkoły podstawowe w Nowej Wsi, 

Poddubówku, Płocicznie-Tartak, Przebrodzie w Starym Folwarku. 

6. Analiza działalności Szkoły Podstawowej w Płocicznie-Tartak w związku z nowym 

systemem oświaty. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Społecznej – Stefan Mackiewicz otworzył posiedzenie. Stwierdził, że 

w posiedzeniu uczestniczy 100% ustawowego składu Komisji, podejmowane opinie, wnioski 

są prawomocne.  

 

Ad. 2 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

Do protokołu  Nr 36/17 z posiedzenia Komisji Społecznej z dnia 26 września 2017 r.  nie 

wniesiono uwag, wobec czego protokół został  przyjęty. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenów położonych w obrębie geodezyjnym Sobolewo w Gminie Suwałki. 
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Katarzyna Jabłońska Kierownik Ref. ds. PP wraz z pracownikiem zapoznali Komisję                                        

z procedurą opracowania planu zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Sobolewo. 

W pierwszym wyłożeniu do planu wpłynęło 25 uwag – nie zostały uwzględnione 3 uwagi. 

W drugim wyłożeniu wpłynęło 5 uwag – nie uwzględniono 1 uwagi, która dotyczyła strefy                    

100 m od zbiorników wodnych i częściowo została uwzględniona. 

W trzecim wyłożeniu również wpłynęły 3 uwagi, nie uwzględniono 2 uwag, w tym 1 uwaga 

dotyczyła wyznaczenia drogi, która była nieuwzględniona również w drugim wyłożeniu. 

Komisja zapoznała się  z powyższym projektem planu i nie wniosła uwag. 

 

Ad. 4 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Suwałki za rok szkolny 

2016/2017. 

Irena Walendzewicz - Kierownik Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół  

zapoznała Komisję z informacją o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Suwałki za rok 

szkolny 2016/2017. 

Do powyższej informacji Komisja nie wniosła uwag. 

 

Ad. 5 

Rozpatrzenie projektu uchwał dotyczących stwierdzenia przekształcenia szkół 

podstawowych i gimnazjum w ośmioletnie szkoły podstawowe w Nowej Wsi, 

Poddubówku, Płocicznie-Tartak, Przebrodzie, Starym Folwarku. 

Irena Walendzewicz – Kierownik GZEAS zapoznała z projektami uchwał: 

- w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

im. Papieża Jana Pawła II w Nowej Wsi w ośmioletnią Szkołę Podstawową  im. Papieża Jana 

Pawła II w Nowej Wsi; 

- w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej  

w Poddubówku w ośmioletnią Szkołę Podstawową  w Poddubówku; 

- w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół im. Lotników Polskich w Płocicznie-

Tartak, w skład którego wchodziły jedynie dotychczasowa sześcioletnia Szkoła Podstawowa 

im. Lotników Polskich w Płocicznie-Tartak i dotychczasowe Gimnazjum im. Lotników 

Polskich w Płocicznie-Tartak w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Lotników Polskich w 

Płocicznie-Tartak; 

- w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół w Przebrodzie, w skład którego 

wchodziły jedynie dotychczasowa sześcioletnia Szkoła Podstawowa im. 2 Pułku Ułanów 

Grochowskich w Przebrodzie i dotychczasowe Gimnazjum im. 2 Pułku Ułanów 

Grochowskich w Przebrodzie w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. 2 Pułku Ułanów 

Grochowskich w Przebrodzie; 

- w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół w Starym Folwarku, w skład którego 

wchodziły jedynie dotychczasowa sześcioletnia Szkoła Podstawowa im. Marii Konopnickiej 

w Starym Folwarku i dotychczasowe Gimnazjum im. Marii Konopnickiej w Starym Folwarku 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Marii Konopnickiej w Starym Folwarku. 

Do powyższych projektów uchwał nie wniesiono uwag. 

 

Ad. 6 
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Analiza działalności Szkoły Podstawowej w Płocicznie-Tartak w związku z nowym 

systemem oświaty. 

Komisja udała się do Szkoły Podstawowej w Płocicznie –Tartak. 

Katarzyna Gałaszewska - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Płocicznie-Tartak przedstawiła 

sytuację w szkole. Na chwilę obecną w szkole uczy się około 150 dzieci wraz z punktem 

przedszkolnym. W związku z nowa reformą oświaty jednym z poważniejszych problemów jest 

prawidłowe prowadzenie dokumentacji zgodnie z nowymi przepisami – (nowy nr Regon,                

NIP) itp. 

W związku z reformą w szkole nie zostali zwolnieni nauczyciele. 

Roczny koszt ogrzewania szkoły to około 70 000 zł, jest to jeden z największych kosztów. 

Dyrektor szkoły zgłosiła do Komisji problem z instalacją solarną. Na chwilę obecną solary nie 

działają i nie grzeją wody, gdyż nie były prawidłowo zainstalowane i podłączone.  Problem był 

zgłaszany do wykonawcy i Urzędu Gminy.  

Komisja wnioskuje o natychmiastowe ustalenie przyczyn i naprawę instalacji w sposób, który 

pozwoli korzystać z ciepłej wody użytkowej. 

Sala sportowa jest wynajęta przez osoby prywatne codziennie od godz. 17º° do 21º° i w soboty 

od godz. 8º° do 15°°. 

Na całej sali zostało wymienione oświetlenie na ledowe (w związku ze słabym o oświetlenie 

na ledowe. 

świetleniem).  

 

Ad. 7 

Zakończenie posiedzenia. 

Stefan Mackiewicz – Przewodniczący Komisji Społecznej podziękował zebranym za udział, po 

czym zakończył posiedzenie. 

 

Protokołował:        Przewodniczący Komisji:  

…………………………….                                                 ……………………………….. 

 


